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Tirsdag 09.04.2024 
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AGENDA 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede. 
2. Valg av dirigent og protokollfører. 
3. Valg to medlemmer til å underskrive protokollen. 
4. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden 
5. Årsberetning 
6. Regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 
beretning 
7. Innkomne saker og forslag 
8. Fastsette medlemskontingent  
9. Budsjett 
10. Organisasjonsplan / klubbhåndbok 
11. Valg 

 
 
 
 
 



 
 

INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN 

Innkalling ble lagt ut vår hjemmeside og delt i våre kanaler på Facebook og på Spond 13. 

februar. Saksliste og saksdokumenter ble gjort tilgjengelig 2. april. 

Forslag til forretningsorden:  

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.  

2. Protokollen føres av den valgte sekretæren.  

3. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med unntak for 

innledningsforedrag settes taletiden til: 5 min. første gang og 3 min. andre gang og 2 min. 

tredje gang.   

4. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for talerlisten etter behov.   

5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 min. taletid.  

6. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens 

navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. Tidligere forslag kan ikke 

trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til 

votering.   

7. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer. 

Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.  

8. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i sakene, forslag og vedtak med antall 

stemmer for og imot.  

 

Forslag til vedtak: innkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Styrets beretning 2023 

  

  

Styrets sammensetning  

Leder: Anbjørg Skare  

Nestleder: Kjetil Olsen - anlegg 

Styremedlemmer:   

Stein Tommy Eriksen Varberg – Sportslig Leder  

Kristin Espe Jensson– Styremedlem, Fairplay 

Linda Smedegård – Styremedlem, Kvalitetsklubb 

Vegard Lauritsen - Vara  

Valgkomité: Marie Opheim, Tore Rønhovde, Marianne Lekve 

Kontrollkomite: Geir Stensland, Jan Ove Sæd, Vara: Stian Lerbakk 

Styremøter  

Det er avholdt 7 styremøter i 2023. Referater finnes på våre nettsider. 

Sportslig: 

Har hatt revisjon av sportsplan, det er også kommet nye trenerhåndbøker til godkjenning. 

Opprettholdt og videreutviklet Hardanger fotballakademi. 

Tilbudet for de ivrigste 11 åringene- med arbeidsnavn “ivrigtrening” er fortsatt et godt brukt 

tilbud. 

Hardanger fotballakademi  

Et samarbeidsprosjekt der Odda FK har vært initiativtaker. Det går ut på å gi de mest ivrige 

og ferdighetsrike spillerne et godt tilbud gjennom samlinger avholdt mellom klubbene. I 

2023 ble det oppstart med nytt kull, og denne gang med tilbud for gutter og jenter 14/15. 

Totalt 48 spiller har deltatt på dette. Samarbeidsklubbene i år er OFK, Harding, Rosendal 

også Voss er kommet inn nå i høst for akademisesongen 23/24 

Barnefotball  

Påmeldte lag (årsklasser) barnefotball: Jenter: 5 – Gutter: 6  

Våre lag i barnefotballen 7-9 år har spilt cuprunder og barnefotballdager i nærområdet I 10-

12 års klassen setter kretsen opp terminlistene og reisene blir noe lenger nå. Ingen tabell i 

disse klassene.  Oppstart av nytt kull gikk fint, men dessverre veldig få gutter i årets kull. Kun 

16 aktive spillere fra 2017 kullet, 5 av disse gutter.  

Ungdomsfotball  

Påmeldte lag (årsklasser) ungdomsfotball: Jenter: 3 – Gutter: 6  



Lagene våre er plassert i 2. og 3. divisjon. Flere av våre lag hevdet seg og var i toppen på 

tabellen. 

I mai ble det vedtatt at klubbens g16-lag (f.2007) skulle flyttes permanent opp til 

junioravdeling, dette for å sikre at vi ikke måtte melde av juniorlaget i fra serien. Valget ble 

tatt etter en grundig evaluering hvor vi SU landet på det alternativet som gjorde at flest 

mulig spillere fortsatte i klubben ved oppstart i august. 

Det må også nevnest at g16 spilte seg helt til finalen i NorwayCup, hvor de på overbevisende 

vis vant hele 5-0 

 

Seniorfotball 

Påmeldte lag: 

2 herre 

0 dame 

I 2023 var det i seniorfotballen påmeldt 2 lag, et A-lag som spilte i 4.divisjon og et B-lag/ 

samarbeidslag med TTIL i 7,divisjon. 

A-laget startet sin sesong meget bra, med en god forsesong og innledningsvis også meget 

oppløftene resultat i serie. Beklageligvis oppstod det noen negative situasjoner hvor laget 

bl.a måtte trekke seg i fra kamp. Høstsesongen av serien bød på mye motgang, men etter at 

innvolverte spillere satte seg ned å “samlet troppene”  ble plassen i divisjonen reddet. Det 

har vært et godt samarbeid med junior-avdelingen å mange juniorspillere har fått prøve seg 

på senior-nivå iløpet av året. Sesongen var til dels preget av skader. Her må nevnes at Emil 

Hamre ( f.2007) ble flyttet permanent til senior i vårsesongen. Det ble totalt brukt 58(!!) 

spillere 

TTIL/Odda2 startet opp i februar med en overaskende stor treningsgruppe, at vi hadde et 

seniorlag også i 7.divisjon for å også ha et tilbud til senior-spillere som ikke ønsker å spille på 

et så høyt nivå som det 4.divisjon er. Laget spillte sine hjemmekamper fordelt 50/50 på 

Tyssedal stadion og Odda stadion. Resultatene har variert sesongen gjennom, men laget 

endte til sist på 3.plass i sin avdeling. Igjennom året har det vert et gjevn tilsig av nye 

spillere. Også på 2.laget har det vert brukt spillere i fra junior og andre års gutt, Også på 

TTIL/Odda2 ble det brukt 58-spillere 

Det var ikke påmeldt senior lag dame, treningstilbudet har vert opprettholdt fra klubben, 

men oppmøtet på disse treningene har for det meste vert av det labre slaget. 

  

Tilrettelagt fotball   

Har fortsatt sine ukentlige treninger i regi av Tore Mathiassen og Ove Bolstad. De hadde 

oppvisningskamp i forbindelse med A-kamp som ble kommentert av Davy Wathne 



Spillerutvikling  

Tre jenter er tatt ut til sonelaget. I tillegg har en spiller vert på internasjonale oppdrag hvor 

hun spilte to kamper for j15 landslaget  

 

 

Dommere  
 

Komiteen har bestått av  

Leder: Jarle Øvsthus 

Medlem: Steinar Sæther 

Medlem: Øyvind Arne Lund 

 

Klubben har godkjente dommere: Steinar Sæther og Espen Moe 

Rekrutt: Theodor Ivarsen, Kim Tollefsen 

Klubbdommere: 16 dommere i aksjon i sesongen 

 

Steinar Sæther var i aksjon på hele 49 oppdrag i sesongen. I tillegg er han en ressurs i 

treningskamper og som veileder for våre unge dommere. 

Espen Moe har tatt opp fløyta igjen og hadde 19 oppdrag i sesongen. 
 

Vi gjennomførte et klubbdommerkurs med 7 deltakere fra egen klubb. Vi hadde også våre 

naboklubber representert her. Komiteen har ellers jobbet med dommere til Zinken Cup og 

satt opp ukentlig dommer på kamper i barn og ungdom. Steinar Sæther har også deltatt på 

flere samlinger i regi av krets. 

 

Sesongen ble avsluttet med evaluering og en dommerquiz. 

 

 

Arrangement: 

Trykkericup: 

Vi hadde rekord mange påmeldte lag. Heile 63 lag deltok. 

 

 

Zinken cup: 

En cup for ungdomsfotballen. Det var god oppslutning med 36 påmeldte lag i 6 klasser. Det 

ble spilt 83 kamper den helga.  

Vi hadde 17 lag som overnattet på Odda ungdomskole 



 

 

Tine Fotballskule: 

190 barn ifra hele regionen deltok på Tine fotballskule.   

190 glade fotballbarn. God stemning med glade barn, flinke trenere, kjøkkenhjelper og 

andre frivillige gjorde at det ble en fotballskole med gode minner og opplevelser. 

 

 

 

 

 

17.Mai: 

Det ble gjennomført en 17. Mai feiring med fult program. Kiosk på skuleplassen  og inne på 

SFO. Salgsboder og barneleker foregikk ute. Været tillot at tretoget også i år kunne gå opp i 

Hovden hvor vi kunne presentere et variert program med ulike innslag. Hovedtaler var Anna 

Maria Kråkevik som er oppvekstsjef i Ullensvang kommune. 

Romjulscup: 

Et samarbeid mellom Sparebanken vest, Odda Fotball klubb og KiG entertainment. En cup 

for alle i alderen 15 år og oppover, ingen øvre aldresgrense. Det deltok i år totalt 34 lag. 23 

herrelag, 6 damelag og 5 veteran lag. Lag ifra klubben hadde ansvar for kiosken hvor allt 

overskudd går lagene og klubben. 

 

Anlegg  

I 2023 har det vært gjennomført følgende som angår anlegg og vedlikehold: 

- Banerapport fra konsulent i NFF er laget. Stadion banen bør skiftes ut om få år. 

- Nye regler angående gummigranulat settes igang om 8. år. 

- Tribune på Eidesmoen er utbedret 

- Jevnlig vedlikehold på anlegg utført. 

- Nye personer i brøytemannskapet.  

 

Buss   

Har også i år fraktet våre spillere til bortekamp. Vi har i 2023 kunne tilbudt 9seter og 17 

seter til lagenes reiser. Utfordringer med få minibussjåfører.  

 

 



Klubbutvikling – Samhold arrangement.  

 

Det var flere lag som hevdet seg svært godt i ulike cuper, men høydepunktet må sies å være 

at gutter 16 vant Norway Cup.  

 Vi hadde et arrangement i forkant av A-laget sin hjemmekamp hvor vi inviterte 

ungdomslagene som deltok på sommercuper til grilling. Stjernelaget hadde 

oppvisningskamp og i pausen av a-lagskampen vare det taler og fremvisning av pokaler fra 

cupene. 

Vi har også hatt åpent klubbhus med kiosk på tirsdagene gjennom høsten/vinteren. Her har 

barn og ungdom fått spilt PlayStation og hatt et sosialt tilholdssted. Dette håper vi å kunne 

videreutvikle i tiden fremover.  

  

 

Kvalitetsklubb   

Høsten 2023 har vært travel med tanke på at klubben skulle re-sertifiseres som kvalitetsklubb. 

Det har vært mye møteaktivitet på teams i denne perioden for å lære hvordan den nye 

måten en skulle besvare spørsmålene på.  

Det har vært mye jobb med å få det på plass, ikke minst å få involvert alle parter som måtte delta for 

å få svart på alle spørsmålene.  

Besvarelsene ble gjennomgått sammen med Helge Bjørke ( representant fra Hordaland Fotballkrest)  

i begynnelsen av 2024 og vi ble godkjent som kvalitetsklubb. 

 

Fair Play   

I fotballsesongen 2023 gikk Marianne Lekve over i sportslig utvalg og Kristin Espe Jensson 

kom inn som ny leder for Fair Play utvalget. Anbjørg Skare har vært en god støtte opp mot 

leder og utvalget, og har vært med på de fleste møter som Fair Play utvalget har hatt 

gjennom året. Utvalget i 2023 har bestått av: 

• Kristin Espe Jensson 

• Frode Hjørnevik 

• Einar Carlson Berg 

 

Arbeidet i utvalget har knyttet seg til: 

1) Forebyggende arbeid:  

a) Laget nye Fair play kontrakter opp mot A-lag. 

b) Møte med A-lag sammen med daglig leder angående dop, ulovlige stoffer og 

konsekvenser for bruk. Hadde også en lege som snakket om virkninger og 

faresignaler ved bruk av diverse ulovlige stoffer. 



c) Fokus på kampverter. 

d) Fokus på Fair play gjennom å sette opp bannere til kamp og cuper med mål 

om å synliggjøre Fair play for spillere og tilskuere. 

 

2) Håndtering av saker: 

a) Møter i forbindelse med innmeldte saker. (Her er samtaler og møter med 

ulike lag, enkeltpersoner og samarbeid med krets) 

 

3) Synliggjøring av Fair play 

a) Innkjøp av Fair play klær, skilt og 3x3 telt som skal tas i bruk under cuper og 

kamper. 

 

Odda fotballklubb fikk også i år Fair Play klubb sertifikat. 

Hilsen Fair Play komiteen 

 

Erling Årekols Minnepris   

 

Erling Årekols Minnepris for 2023, utdeles på årsmøte 2024. 

 

Utstyrsleverandør   

 Klubben har etter nøye vurdering inngått et nytt samarbeid med Sport1 og Adidas   

 

Økonomi   

2024 har vert et godt økonomisk år for Odda fotballklubb. For regnskapsåret 2023 var det 

budsjettert med å bruke ca 150 000 i av de oppsparte midlene.  

Når årsregnskapet er sluttført sitter vi igjen med et overskudd på ca 180 000 kr. Årsak til 

dette er at klubben har fått nye sponsorinntekter, klubben har hatt god kostnadsstyring og 

klubbens arrangementer har hatt bedre påmelding enn forventet.   

Egenkapital er økt med tilsvarende overskudd.  

 

Fond: 

Pr 31.12. 23 er det en urealisert avkastning på 178 327 kr. 

 

Annet / Oppsummering.  

Odda, 12.Mars 2024. Godkjent og signert elektronisk.  



 Vi kan se tilbake på en sesong med mye god aktivitet. De fleste lag har vært på sommercup 

og samlet gode fotball minner. Detter ser vi igjen i at lagene er mer aktiv på 

dugnadsinnsatsen enn tidligere, for å fylle opp lagskontoen til nye fotball eventyr. Dugnad 

skaper engasjement og gir sosial vinning og samhold i foreldre og spillergruppa. Som tiltak til 

å raskere fylle opp lagskontoen og få ned egenandelen til spillerne, har klubben endret 

prosentdelingen til 85/15. 

Takket være frivillige og engasjerte medlemmer, som har jobbet dugnad, har vi lagt bak oss 

flotte cuper og andre arrangement.  

 

Anbjørg Skare, Styreleder  

Kjetil Olsen, Nestleder  

Linda Smedegård,  Styremedlem  

Kristin Espe Jensson, Styremedlem  

Stein Tommy Varberg.   Styremedlem  

 

 

 

 

 

6. Regnskap 2023  

Årsregnskap 2023 med noter og økonomisk beretning samt kontrollutvalgets beretning følger. 

 



 



 



 

 

Kontrollutvalgets beretning 

 

Kontrollutvalgets beretning for 2023 
  

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Odda Fotballklubb sin beretning. 

Uttalelse om årsregnskapet og idrettslagets anliggender for øvrig 

Kontrollutvalget skal påse at organisasjonsleddets virksomhet drives i samsvar med 

organisasjonsleddets og overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, og ha et særlig 

fokus på at organisasjonsleddet har forsvarlig forvaltning og økonomistyring, at dets midler 

benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte/ting, og 

avgi en uttalelse til de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde.  

Kontrollutvalget skal føre avgi en beretning til årsmøte/ting. 

Vi har utført følgende handlinger: 

Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet, styrets protokoller, samt andre dokumenter utvalget har 

funnet det nødvendig å gjennomgå.  Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt om fra idrettslagets 

styre og daglig leder. Vi har gjennomgått styrets årsberetning for 2023 og det styrebehandlede 

årsregnskapet for 2023.   



Vi har foretatt regnskapsrevisjon og kontrollert resultatregnskap, balanse og noter. Kostnader er 

stikkprøvemessig kontrollert for attestasjon og dokumentasjon, og vesentlige inntekter er kontrollert 

mot avtaler og annen dokumentasjon. Kontrollerte kostnader og inntekter gjelder for inneværende 

regnskapsår, og er det avsatt for fakturakrav som ennå ikke er mottatt, samt opptjente inntekter som 

ennå ikke er fakturert/mottatt.  

Balansen viser idrettslagets verdier for øvrig, og balanseverdier er kontrollert mot underliggende 

dokumentasjon. Alle balanseverdier er reelle pr 31.12.23 Vi har vurdert at notene gir de opplysninger 

som er av betydning for å bedømme fotballklubbens stilling og resultat.   

Regnskapet viser et overskudd på kr 181.954,-, og ved årsavslutning 2023 økte den frie egenkapitalen 

med kr 181.954,-. 

Egenkapital pr. 31.12.23 er kr. 4.523.715, -. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av idrettslaget: 

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for l ytterligere merknader ut over 

det som fremgår av denne beretningen. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til det fremlagte regnskapet: 

Kontrollutvalget mener det fremlagte regnskapet gir en riktig fremstilling av klubbens økonomiske 

tilstand. 

Hovedinntrykket av håndtering av bilag og regnskapsføring for øvrig er at dette er håndtert ihht. 

klubbens økonomiske rutiner, og at det fremstår ryddig. 

Uten at det har betydning for vurderingen av økonomiforvaltningen vil kontrollutvalget bemerke at 

det er funnet enkelte bilag, som ikke er ihht. klubbens økonomiske rutiner. 

 

 

Forslag til vedtak: Årsregnskap for 2023 godkjennes 



 

7. Innkomne saker og forslag 

Innkomne forslag fra styret: 

Forprosjektering garasje 

Styret ønsker å bevilge 50 000 kr til forprosjekt for garasjebygg.   

Bedre vedlikehold av transportmidlene og utstyret til klubben. Samt et 

lagringsrom/oppholdsrom for dugnadsgjengen 

 

Endring kontingent i forhold til egenandel buss 

 

Hver spiller betaler 50 kr i egenandel, inn til klubben, ved bruk av minibuss eller ni seter til kamp.  

Det er lagleder sin oppgave å kreve de pengene fra hver spiller, hver gang laget har brukt bussen.  

Om ikke lagleder får samlet inn den summen må daglig leder purre lagleder for å få inn den 

utestående summen eller eventuelt trekke fra lagskassa. Det blir brukt mye administrativ ressurs fra 

lagleder og daglig leder på dette.  

Styret foreslår derfor å øke kontingenten til alle spillere med 200 kr fra 2025. Alle spiller kan da 

bruke bussen fritt til seriekamper uten å betale etter hver tur.  

 

- Styret  - 

 

Innkomne forslag: 

Innkomne forslag fra medlem: 

Hei! 

 

Ønsker å sende inn følgende som egen sak til behandling på årsmøtet: 

-Endring av vedtekter om økonomisk støtte til talenter som deltar på akademier, 

internasjonale cuper etc utenom krets og landslag 

 

Eg har tidligere vært i dialog med klubben om mulighet for å søke støtte i forbindelse med 

at spillere fra ofk deltar på internasjonal cup m.m i regi av NSU (norsk spillerutvikling) eller 

andre private akademier.  

 

Tilbakemelding var at klubben mest sannsynlig ikke kan gi støtte til opplegg som foregår 



utenfor krets/fotballforbund. 

 

Eg tenker at klubben bør vurdere å endre et slikt standpunkt, evt endre vedtekter rundt 

dette. 

Det er positivt at spillere i OFK satser og ønsker å utvikle seg. Det er svært få spillere som 

kommer gjennom i forhold til kretslag/landslag. At andre private aktører er på banen og 

tilbyr spillere treninger/turneringer vil etter min mening være positivt. 

På denne måten så får spillerne mulighet til å utvikle seg mer, noe som de tar tilbake til sitt 

eget lag i ofk. Videre vil jo og ofk som klubb bli «markedsført» og satt på kartet. 

 

Min sønn, Gabriel Berge deltok på MIC cup i Barcelona, i påsken 23. Dette var en unik 

mulighet og en utrolig opplevelse for ham. Han fikk mulighet til å spille mot de beste og gav 

voldsom inspirasjon og læring som han tok med seg tilbake til eget lag i ofk. Eg måtte betale 

alt selv, fikk avslag fra klubben om støtte. Dette gjorde at han ikke kunne delta på andre 

cuper, det ble for dyrt. 

 

Ønsker at klubben ser på saken og kan vurdere økonomisk støtte til talenter som vil delta på 

lignende arrangement. 

 

Hilsen 

 

Einar Berge 

Foresatt 

 

Styrets innstilling er å ikke støtte dette forslag.   

Bakgrunn for innstilling: 

NSU er et privat akademi og ikke tilknyttet NFF. Klubben har egne tiltak og akademi som de tilbyr 

sine spillere. I tillegg har vi samarbeidsavtale med FKH og Kniksen akademi.   

 

 

8. Medlemskontingent/treningsavgift 

MEDLEMSKONTINGENT ALLE MEDLEMMER: KR. 50 

TRENINGSAVGIFT:  

Barn 6-12 ÅR: KR 700  

Stjernelag: KR 700  

Ungdom 13-17 ÅR: KR 1300  



Voksen, 18 ÅR: KR 1650  

Familie (SAMME HUSSTAND OG UNDER 18 ÅR): KR 1650 

 

Forslag til vedtak: medlemskontingenten for 2023 blir 

videreført som tidligere.  

 

9. Budsjett 2024 

Budsjett Odda FK - 2024 

INNTEKTER Sum 

Salgsinntekter kr 4 516 996 

Finans kr 80 200 

Inntekter kr 4 597 196 

  

UTGIFTER 
 

Varekostnader -kr 3 126 680 

Lønnskostnader -kr 1 277 000 

Avskrivninger -kr 152 520 

Utgifter -kr 4 556 200 

  

RESULTAT FØR SKATT kr 40 996 

 

Forslag til vedtak: Fremlagt budsjett for 2024 vedtas 

 

10. Organisasjonsplan / Klubbhåndbok 



Klubbhåndboken skal svare på de viktigste spørsmålene om klubben og gjøre det enkelt å 

finne ut hva som gjelder internt i klubben. Den skal sikre at det er kontinuitet i det som 

bestemmes og gjøres.  

Klubbhåndboken er laget av styret etter innspill fra komiteer, utvalg, trenere, utøvere og 

foreldre i klubben. Håndboken er et arbeidsverktøy for alle medlemmer, utøvere, foreldre, 

styret, komiteer, utvalg, ansatte, trenere og kampledere i vår klubb.  

Styret oppfordrer brukere til å komme med innspill til forbedringer og endringer i 

klubbhåndboken. Dette må sendes skriftlig til klubbens daglige leder. 

Klubbhåndboken godkjennes årlig, på årsmøtet. Etter sist årsmøte er det gjort noen 

redaksjonelle endringer i klubbhåndboka.  

Sportsplan er revidert og ligger klart til godkjenning. I tillegg er det laget trenerhåndbøker 

som skal hjelpe med implementering av sportsplan.  

Klubbhåndbok og tilhørende dokumenter finnes på våre nettsider.  

 

 

Forslag til vedtak: klubbhåndboken godkjennes 

 

 

11. Valg 

 


